



## Møtereferat

Dato	Tid	Møterom
04.04.2017	19:00-21:00	Krona, 5 etg
<b>Møteleder</b>		Per Olve Tobiassen
<b>Møtedeltagere</b>		Per Olve Tobiassen; Laura Helene Sletbakk; Marius Bakken; Mana Rambod ; Håkon Lund; Knut Henrik Skramstad
<b>Forfall</b>		Emil Moholt; Rune Fredriksen; Erlend R Blom; Erik Weum Elnan; Kjersti Morseth Hallerud;
<b>Kopi</b>		Kongsberg hallen, KFU, UKO, B.T. Ødegaard, H. Hesselberg T., Nettside, Klubber
<b>Referent</b>		Marius Bakken

Agenda	
	<ol style="list-style-type: none"><li>1. Møtereferat forrige møte</li><li>2. Post Inn/Ut</li><li>3. Konstituering av nytt styre i KIR</li><li>4. Årshjulet</li><li>5. Kongsberg 2024</li><li>6. Vestsiden</li><li>7. Handlingsplan</li><li>8. Behandle innkomne søknader til Utviklingsmilder</li><li>9. Info fra Kultur</li><li>10. Eventuelt</li></ol>
<b>Møteplan 2017</b>	2/5 ; 6/6 ; 4/7 (sommeravslutning)

Punkt	Ansvarlig	Beskrivelse	Dato
1.	EB	<b>Møtereferat forrige møte.</b> OK. Ingen kommentarer. Erlend må legge ut MOM fra sist styremøte + ferdigstille referat fra årsmøtet. Protokoll må signeres	
2.	PO	<b>Post Inn/Ut.</b> Innspill reguleringsplan Bingeplass sendt.  PO har sendt brev til Ingebjørg Trandum ang. langsiktig plan for arealer avsatt for idrettslig formål. Møte med kommunen fredag 7/4- PO og KHS stiller	
3.		<b>Konstituering av styret i KIR</b> Leder Per Olve Tobiassen, IL Skrim Nestleder Emil Moholth, KIF fotball Styremedlem Mana Rambod, KIF Dans Styremedlem Marius Bakken, KN BIL Styremedlem Laura Sletbakk, KIF Snowboard Styremedlem Erlend R Blom, Trimius Ungdomsrepr. Håkon Lund, KOL, (KVS Idrettselev) 1. varamedlem Erik Veum Einan, Hvitvingfoss IL 2. varamedlem Kjersti Morseth Hallerud, BK Svømming 3. varamedlem Knut H. Skramstad, KIF friidrett  Kasserer velges på neste møte når alle er tilstede	
4.		<b>Årshjulet</b> Kjapp gjennomgang PO	
5.		<b>Kongsberg 2024</b>	



Punkt	Ansvarlig	Beskrivelse	Dato
	HL	PO har lagd en presentasjon som han viste på møtet med 2024-gruppa. Kongsberg Ungdomsråd bør komme på banen og ha fast plass i arbeidsgruppa. HL tar dette videre med KU.	
6.	PO	<b>Vestsiden</b> a. Oppsummering fra møte med arkitekt/KKE 27/3 b. Innspill fra KIR om en liten tribune inn mot bakken mellom inngangsparti og hall ble gitt. c. P.O har oversendt dette som innspill til kommunen.	
7.	PO	<b>Handlingsplan for KIR</b> Matrise med oppgaver etablert og sendt ut. Alle må gi innspill på hvilke oppgaver de ønsker jobbe med.  Handlingsplanen er sendt ut til alle i KIR, og alle må lese gjennom denne å komme med innspill og forslag til endringer. Oppgavematrise kan inngå i Handlingsplanen som oppdateres hvert år etter årsmøtet	
8.	PO	<b>Behandle innkomne søknader til Utviklingsmilder</b> Fordeling gjøres ihht vedtatt fordelingsnøkkel. Det er laget et skriv (Sigmund) som må sendes ut til alle søkere som har fått innvilget søknad. Dette skrevet sier noe om kriterier og krav til rapportering. PO sender skrevet ut.	
9.		<b>Nytt fra Kulturavdelingen.</b> Rune ikke til stede	
10.		<b>Eventuelt</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>Ingen</li> </ul>	

Neste møte 2/5 19:00